



## 條款及守則

### Rules and Regulations

## 条款及守则

基於安全理由，遊客請遵守妖怪の森之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in **Demon Grove**.

基于安全理由，游客请遵守妖怪の森之守则。

1. 場內設有閉路電視裝置。為顧及個人及所有參加者的安全，請勿在場內奔跑、推撞、坐仰、攀爬、移走或蓄意破壞任何物件。

Closed circuit television system are installed inside the attraction. For your own safety and the safety of others, please do not run, push, sit, climb, remove or deface any interior facilities in the attraction.

场内设有闭路电视装置。为顾及个人及所有参加者的安全，请勿在场内奔跑、推撞、坐仰、攀爬、移走或蓄意破坏任何物件。

2. 參加者必須遵從場內工作人員指示。如有任何違規，工作人員有權要求該人士離場。

Please follow the instructions given by our staff at all times. Participants who fail to abide the instructions may be requested to leave the attraction immediately.

参加者必须遵从场内工作人员指示。如有任何违规，工作人员有权要求该人士离场。

3. 任何人士如受藥物或酒精影響而騷擾其他遊客或工作人員，或任何人士拒絕遵守海洋公園附例及安全守則，場內工作人員有權要求違規者離場。

Guests who are under the influence of drugs or alcohol attempt to disturb other guests or staff, or refuse to abide the Rules and Regulations or the By-Laws of Ocean Park may be asked to leave the attractions or the Park premises immediately.

任何人士如受药物或酒精影响而骚扰其他游客或工作人员，或任何人士拒绝遵守海洋公园附例及安全守则，场内工作人员有权要求违规者离场。

4. 場內不准飲食。

Eating and drinking is not allowed in the attraction.

场内不准饮食。

5. 場內所有設施均已噴上光觸媒塗層並會定時進行清潔。

Photocatalyst applied on all facilities and regular cleaning sessions will be scheduled inside the attraction.

场内所有设施均已喷上光触媒涂层并会定时进行清洁。